
TISKOVÁ ZPRÁVA
Město Harrachov

V Harrachově, 10. září 2020

1)
Zastupitelé Harrachova schválili navýšení poplatku z pobytu na 30 Kč. 

Tyto peníze navíc půjdou zpět pouze do cestovního ruchu, a to prostřednictvím Sdružení pro rozvoj 
cestovního ruchu v Harrachově (lavičky, osvětlení, kulturní a sportovní akce...)
Namátkovou kontrolou ve službě booking.com bylo zjištěno, že spousta majitelů apartmánových domů tyto 
pronajímá, aniž by do městské pokladny poplatky odváděli. 
„Město v následujících týdnech vyzve ubytovatele, aby se do systému přihlásili, pokud tak neučiní do konce 
listopadu, předpokládá se razantnější postup. Zvažujeme také možnost, že by nebyli postiženi sankcemi     
do minula, pokud se do konce listopadu přihlásí,“ říká místostarosta Tomáš Vašíček. 

2)
Daň z nemovitosti v Harrachově stoupne. 

V současnosti má město Harrachov nejnižší daň z nemovitosti, jaká je možná, tzn výše poplatků je minimální
a jsou násobeny koeficientem 1. Zastupitelstvo schválilo navýšení na stupeň 2, jako má např. sousední 
Kořenov, Desná a Rokytnice n/J. 

„Zastupitelé zvýšením daně z nemovitosti reagují na zadlužení města a rozpočtová opatření minulých let 
(například svoz odpadu zdarma pro občany stál za pět let účinnosti 10 mil Kč, extrémně nízké nájemné         
v městských bytech, atp.),“ vysvětluje místostarosta Petr Dostalík. 

3)
Harrachov bude i tuto zimní sezonu upravovat běžecké tratě ve spolupráci s Rokytnicí n/J. 

Náklady na úpravu běžeckých tratí bude Harrachov v letošní sezoně opět sdílet s Rokytnicí nad Jizerou. 
Náklad by také mohla pokrýt dotace Spolku měst a obcí Krkonoše, o kterou Harrachov žádá. Se servisem 
rolby pomoc přislíbil i Sportovní areál Harrachov. „Do budoucna by měla rolbu odkoupit Rokytnice n/J., 
protože tato je pro úpravu tratí v okolí Harrachova nevhodná,“ vysvětluje místostarosta Petr Dostalík.  

4)
Zrušení výboru pro obnovu skokanských můstků v Harrachově

Zrušení výboru je jedním z kroků případné obnovy skokanských můstků v Harrachově. Iniciativu teď přebraly
Liberecký kraj a vedení města Harrachov, kteří zadali každý svou studii proveditelnosti. Krajská studie 
proveditelnosti zahrnuje pouze obnovu můstků. Druhá studie zahrnuje celou infrastrukturu města                   
v souvislosti s případnými skokanskými závody. „Pro tuto studii jsme oslovili ČVUT a UMPRUM,“ doplňuje 
místostarosta Tomáš Vašíček.  
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